
Názory studentů z gymnázia: 

Doteď jsem moc o místních projektech nevěděl. Zajímavé seznámení s místním děním. Určitě dost 
motivační. 
 
Přednáška se mě líbila, byla docela motivační a doufám, že naše návrhy na vylepšení se zrealizují! 
Ráda bych se účastnila, protože chci mít podíl na vylepšení života v mé obci. 
 
Zajímavá přednáška, jen si nemyslím, že by naše názory něčím pohly...I kdyby, tak co se týká malé 
účasti na různých jednání ohledně dění ve městě, tak spousta lidí o tom, že se něco takého děje nemá 
tušení. 
 
Přednáška byla poučná,  protože jsme se dozvěděli něco nového o našem mikroregionu. 
 
Bylo to zajímavé. V regionu je dost sportovních příležitostí, ale chybí i aktivity pro „mozky“ např. 
chemické kroužky, aktivity. 
 
Přednáška byla užitečná ve smyslu, že jsme se dozvěděli něco víc o regionu a o celém systému 
získávání dotací. 
 
Dozvěděli jsme se hodně nových věcí o dotacích a projektech. Přednáška se mě líbila, byla velmi 
zajímavá. 
 
Diskuze byla zajímavá, jen bych ještě dodala, že v projektech se často neptá na názor širší veřejnosti a 
mnohdy jsou projekty realizovány přes nesouhlas občanů. 
 
Ráda bych se něčeho takového zúčastnila, myslím si, že je lepší něco dělat, než jen sedět u TV. 
kontakt: tyncas@seznam.cz 
 
Rád bych se zapojil do aktivit a pomohl tím našemu regionu.  
kontakt: hyze.d@seznam.cz 
 
Mohly by se pořádat nějaké akce pro mladé, nějaký koncert menší. Dokončit cyklostezky. 
 
Přednáška se mi moc líbila, jsem ráda, že se někdo zajímá o názor studentů na rozvoj regionu. 
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